
Demre Belediye Meclisinin 07 Mayıs 2024 Salı günü yapmış 

olduğu devam toplantısında alınan kararların özetleri 
        

         Belediye Meclisi Çalışma Yönetmeliği’nin 6.maddesi gereği, meclis 07 Mayıs 2024  
günü saat 14:00’de Yeni Toplantı Salonunda toplandı. Meclisin 2. birleşimi olan Mayıs ayı 

DEVAM toplantısına Belediye Başkanı Fahri DURAN ve Meclis üyelerinden Recep KARATOP’un 

haricindeki meclis üyelerinin tamamının toplantıya katıldığı görüldü. Meclis 1.Başkan Vekili Recep 
AVCI tarafından açılış konuşması yapılarak, gündemdeki konuların  görüşülmesine geçildi.  

                          
1-   Demre Belediyesi 2023 Mali Yılı Bütçe Kesin Hesabının Plan ve Bütçe Komisyonundan 

geldiği şekliyle kabulüne, Belediye Meclisinin 07 Mayıs 2024 tarihli devam toplantısında oy 
birliği ile karar verildi.  

2- Demre Belediyesi 2024 mali yılı bütçesi ücret tarifeleri bölümündeki, “E” Hizmet 
Gelirlerinden “Kapalı Pazar Yeri Tahsis Ücreti”nde güncelleme yapılmasının Plan ve Bütçe 

Komisyonundan geldiği şekliyle kabulüne, Belediye Meclisinin 07 Mayıs 2024 tarihli devam 

toplantısında oy birliği ile karar verildi.  
3- İlçemiz Karabucak Mahallesi Bozdağ Mevkiinde 775 sayılı Gecekondu Kanunu kapsamında 

kalıp, 06.07.2023 tarihinde ilana çıkarılan arsa satışları ile ilgili olarak; şartları sağlayan 

müracaatçıların 775 sayılı Gecekondu Kanunu kapsamında alt yapı bedeli karşılığında 

tahsislerin yapılmasının kabulüne ve konunun İmar Komisyonundan geldiği şekli ile uygun 

bulunduğuna, Belediye Meclisinin 07 Mayıs 2024 tarihli toplantısında oy birliği ile karar 

verildi.  
4- İlçemiz Karabucak Mahallesi Bozdağ Mevkiinde 775 sayılı Gecekondu Kanunu kapsamında 

kalıp, 05.10.2023 ve 16.11.2023 tarihlerinde ilana çıkarılan arsa satışları ile ilgili olarak; 
şartları sağlayan müracaatçıların 775 sayılı Gecekondu Kanunu kapsamında alt yapı bedeli 

karşılığında tahsislerin yapılmasının kabulüne ve konunun İmar Komisyonundan geldiği 

şekli ile uygun bulunduğuna, Belediye Meclisinin 07 Mayıs 2024 tarihli toplantısında oy 

birliği ile karar verildi.  
 

  


